
Komise školství a sportu  
Zápis z jednání č. 1 /2022 

 

Termín jednání: Pondělí 12. 12. 2022 od 15.30 h  

Místo jednání: Městský úřad Soběslav, čp. 59/1, zasedací místnost 

Přítomni:  

předseda komise Mgr. Jan Podlaha    

členové  Mgr. David Pánek 

  Mgr. Jan Holas    

  Mgr. Lenka Vandasová      

  Bc. Barbora Nývltová 

tajemník, člen Ing. Marie Lustová  

Omluveni: Marcela Procházková, DiS.  

 

Program jednání:  

Zahajovací schůzka byla věnována organizačním záležitostem, nastavení pravidel pro setkávání, jednání, 
činnost a zaměření komise. 
 

- Jednání komise zahájil a řídil předseda komise, který uvítal všechny přítomné a předal 

jmenování členům komise. 

- Dále předseda komise seznámil členy se zaměřením komise, jakožto poradního 

a iniciativního orgánu Rady města Soběslav.  

- Oblasti činnosti komise (převzato z webu Města Soběslav): 

o řeší tréninkové podmínky pro sportovní oddíly působící ve městě 

o zabývá se otázkou dostatečného prostoru na sportovištích pro veřejnost 

v odpovídající kvalitě 

o koordinuje a plánuje změny ve sportovním areálu, vzhledem k potřebám oddílů 

a veřejnosti 

o plánuje hospodárné využití financí poskytovaných Městem Soběslav 

o podílí se na rozvoji předškolního a školního vzdělání poskytovaného zařízeními 

zřízenými městem 

- Jednotlivé body byly diskutovány: 

o bylo konstatováno, že pro školství je uvedena pouze jedna oblast činnosti, která má 

však široký rozsah   

o otázka koncepce školství v Soběslavi 

o propojenost mateřských a základních škol 

o diskutováno, jak přistoupit k podnětům rodičů školáků – nejednoznačný názor, 

obdržené návrhy řešit, avšak ne nekonstruktivní a populistické věci, podpořit dobré 

tipy a konkrétní věci   

o fungování rady rodičů v ZŠ E. Beneše – aktivní 

o kladné hodnocení možnosti výběru a organizace přihlášek na školní výlety 

v ZŠ Komenského 

o oblast inkluze - zkušenosti, výhody, problémy, problematika asistentů ve třídě 

o dotační program My v tom Jihočechy nenecháme – funguje ve školách i v zájmových 

organizacích – DDM, Spartak (od spuštění programu v každé organizaci cca 15-30 

žádostí o podporu)  

 



 

o rozpočet města na sport  

o koordinace školy – sportoviště  

o velká část diskuze věnována možnosti sportovního vyžití pro děti a mládež – velká 

nabídka kroužků DDM, cenově velmi výhodná, naplněnost již během prázdnin, 

nabídka Spartaku, hokej a fotbal finančně náročnější sporty, komunikace ohledně 

sportovních kroužků se školami 

o problém je nedostatek trenérů 

o využití sportovního areálu - návrh na vytvoření partnerství škol ze Soběslavi se školou 

např. z Maďarska a to nejen v oblasti sportu, návrh jednou ročně společná akce 

o otázka finančních podmínek pronájmu sportovních zařízení školám 

o vybavení hal a tělocvičen zřizovatelem – tip na obnovu a vybavení sportovním 

náčiním pro některé druhy sportu, např. šplh, gymnastiku, ... 

 

- Členové se dohodli, že do příští schůze může každý člen doplnit a specifikovat návrhy pro 
rozpracování vize a cílů komise. 
 

- V závěru jednání byla dohodnuta pravidla pro setkávání a způsob komunikace mezi členy: 
Členové se shodli, že četnost setkávání bude cca 4 x ročně, příp. aktuálně dle potřeby. 
Schůzky se budou konat v zasedací místnosti budovy MěÚ 59/I v Soběslavi a to vždy v pondělí 
od 15.30 h.  
Obsah jednání bude upřesněn na pozvánce zaslané e-mailem. 
Zápis z jednání bude rozesílán e-mailem k odsouhlasení předsedovi komise a všem členům 
komise, poté bude předán ke zveřejnění. 
 

- Pro potřeby komunikace budou předány telefonické a e-mailové kontakty členům komise. 
 

- Příští setkání komise se bude konat 20. března 2023. 

 

Jednání skončilo: v 16.45 h  

Zapsala:  dne 13. 12. 2022  Ing. Marie Lustová 

Ověřil:     dne 13. 12. 2022 Mgr. Jan Podlaha 


